
Informácia 

z 2.zasadnutia Rady školy  pri ZŠ s MŠ Likavka 

konaného dňa 07. decembra 2012 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

Hostia:       Ing. J. Maga,  Mgr. S. Baranová 

Program: 
 

1. Otvorenie, oboznámenie sa s programom 
2. Schválenie Vyhodnocovacej správy školy  
3. Plán zasadnutí Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka na rok 2013 
4. Rozpočet Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka na rok 2013 
5. Rôzne 
6. Uznesenie 
7. Záver 

 

1. Ing. M. Švento, z poverenia neprítomného predsedu Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka                          
JUDr. M. Brtku, privítal prítomných a otvoril zasadnutie a viedol rokovanie Rady 
školy. Oboznámil prítomných s programom zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ 
Likavka. Za zapisovateľa bola zvolená PaedDr. M. Brtková. 
 

2. Riaditeľ školy Ing. J. Maga oboznámil prítomných s jednotlivými časťami 
Vyhodnocovacej správy školy, t.j. počtami žiakov školy, pedagogickým rozložením                  
na primárnom a sekundárnom stupni vzdelávania, s materiálno-technickým 
zabezpečením školy, s konkrétnymi činnosťami realizovanými v školskom roku 
2011/2012 i s činnosťami realizovanými v školskom roku 2012/2013. Časti 
dokumentu boli prerokované a schválené v rámci zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ 
Likavka.  

 
3. Ing. M. Švento podal návrh možných termínov stretnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ 

Likavka na rok 2013. Členovia schválili nasledovný Plán zasadnutí Rady školy pri ZŠ 
s MŠ Likavka na rok 2013: 
- marec 2013 
- máj 2013 
- júl  2013 
- október  2013 
- december  2013 
 

4. Ing. M. Švento podal návrh rozpočtu Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka na rok 2013. 
Členovia schválili Rozpočet Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka vo výške 100 €. 
 



5. V rámci rôzneho boli prerokované dané príspevky: 
 

- Riaditeľ školy Ing. J. Maga opakovane vyzval členov Rady školy pri ZŠ s MŠ 
Likavka k podpore a zabezpečeniu materiálno-technického vybavenia školy, 
pričom je nevyhnutné zamerať pozornosť na obnovu budovy externého vybavenia, 
t.j. havarijný stav rozvodu elektriny, vody, kúrenia, ale i okien a strešného 
zabezpečenia.  

- Riaditeľ školy Ing. J. Maga podal informáciu o návrhu pána Ing. M. Šventu 
o vytvorení strediska záujmovej činnosti v ZŠ s MŠ Likavka, ktorý bol prednesený 
a prerokovaný na Pedagogickej Rade školy. Daný návrh nebol schválený.  

- Riaditeľ školy podal informáciu o návrhu  pána Ing. M. Šventu, aby škola ponúkla 
alternatívu voľby druhého cudzieho jazyka na sekundárnom stupni vzdelávania, 
ktorý bol prednesený a prerokovaný na Pedagogickej rade školy. Daný návrh 
nebol schválený. 

- Riaditeľ školy informoval prítomných členov Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka 
o realizovaných výstupoch jednotlivých častí osláv pri príležitosti 50. výročia 
založenia školy. Dňa 26.10. 2012 (piatok) sa uskutočnil  Deň otvorených dverí, 
kedy v dvoch vstupoch (o 9.00, 11.00 hod.) bola prezentovaná škola a aktivity, 
ktoré sa v nej realizujú. V poobedňajších hodinách o 16.00 hod. v priestoroch KD 
Likavka sa konala Slávnostná akadémia školy, ktorá priniesla veľký a hlavne 
pozitívny ohlas u obyvateľov obce Likavka. 

- Riaditeľ školy podal informáciu o hodnotení žiakov v prvom polroku školského 
roka 2012/ 2013, pričom žiaci školy dostanú výpis polročného hodnotenia. 

 

6. Uznesenie: 
 

     Rada školy berie na vedomie: 
1. Informácie o podpore a zabezpečení materiálno-technického vybavenia školy 

so zameraním na obnovu budovy externého vybavenia. 
2. Informácie o návrhoch členov rady školy prerokovaných na Pedagogickej rade 

školy. 
3. Informácie o zhodnotení akcie pri príležitosti 50. výročia založenia školy. 
4. Informácie o forme hodnotenia žiakov v prvom polroku šk. r. 2012/ 2013.  

 

     Rada školy schvaľuje: 
1. Vyhodnocovaciu správu základnej školy 
2. Plán zasadnutí Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka na rok 2013 
3. Rozpočet Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka na rok 2013 

 
6.  Ing. M. Švento poďakoval prítomným za pozornosť a stretnutie RŠ pri ZŠ s MŠ    
     Likavka ukončil.                 
          

 


